

《单词百科:contactless是什么意思?contactless怎么发音?contactless的解释和用法》

英语单词contactless是什么意思?contactless怎么读?contactless怎么发音?简答网为您整理了contactless的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



contactless怎么读

contactless的读音: ['k ntæktl s]

contactless的意思

1、adj.不接触的, 遥控的;无接触;无触点;

contactless的双语例句

1、The contactless IC card reader is one of the key devices a contactless IC card system.

非接触式IC卡读卡器 是非接触式IC卡应用系统的关键设备之一.

2、 This paper presents the contactless control of flasher with triode.

提出了用三级管导通和截止实现闪光器的无触点控制.

3、 The main supply including various types of contact and contactless smart card IC.

主要供给包括各类接触式和非接触式智能IC卡.

4、 The next step is the prospect of embedding contactless chips into mobile-phone SIM cards.

接下来,是有望将免接触芯片嵌入到手机的SIM卡内.

5、 This paper presents contactless electrical power deliver system in the first place.

本文首先介绍了无接触电能传输系统的概况.

6、 Thank you for purchasing the Contactless Card Attendance Machine.

首先感谢您选用本公司非接触智能卡电脑考勤机!

7、 The same systems for contactless cards can be used for mobile phones.

而只有非接触卡这一技术才能运用于手机.

8、 Use the thyristor as switch devices in researched and produced new type contactless power voltage supply.

在所研制的新型无触点电力稳压器中,采用晶闸管作为开关器件.

9、 The communication has some properties such as contactless, duplex, low baud rate , low power consumption.

深潜器与作业工具之间的通讯有如下特点:非接触式、 双工、 近距离、 低速率、 低功耗.

10、 The engineering design of contactless emergency power supply is presented in the maglev.

该文所研究的是磁浮列车非接触紧急供电系统的工程化设计实现.

11、A project of ultrasonic contactless support is put forward, and its principle is detailed introduced.

提出了一种超声无触点支承方案, 详细介绍了超声无触点支承原理.

12、A brand new entirely contactless way to measure the Material Level was brought forward.

通过理论分析与实验验证提出一种全新的完全非接触料位测量方法.

13、The contactless IC card for meter system is one of the automatic meter reading systems.

基于非接触式IC卡的智能水表就是众多自动抄表系统中的一员.

以上是简答网为您整理的contactless怎么读的相关信息, 希望对大家有一定的帮助。

<https://dict.jiandongshicai.cn/contactless>